
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 16 oktober 2016

Aanwezig: Aderik, Aiko (vanaf 22.16u), Alexander, Arne Jansen, Arne Van Den Kerchove, Arno, Caro-
lyne, Denis, Dries, Fanne, Jari, Lien, Lisa (vanaf 22.27u), Lise, Nele, Quentin (vanaf 22.12u),
Sander, Siebe (vanaf 23.16u), Simme, Yanice

Verontschuldigd: Karim, Mariska, Tine

Afwezig: Andreas

Waarnemer: Joke (vanaf 22.10u tot 23.10u), Raf, Tom (vanaf 22.19u tot 23.10u), Wieter

De vergadering wordt geopend om 22u06.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Dries vragen circusinitiatie Cultuur Ja
Uitzoeken badjassen en sjaals WG Winawear Nee
Activiteitenfiches LOKO maken activiteitenpostenverantwoordelijken Mee bezig
Rondgaan TAP-kaarten aangeduide personen Nee
Veggierooster zoeken in Wuustwezel Alexander Nee
Technische fiche 24 uren indienen Cultuur Ja

Dries gaat de circusinitiatie niet geven, maar er is al een oplossing gevonden: Barbara (eerstejaars) kan dat ook
en ziet het wel zitten om een initiatie te geven.

Mededelingen

• Levensloop is een soort 24 urenloop die rond solidariteit draait en op verschillende plaatsen in het land wordt
georganiseerd, zo ook in Leuven op 22 en 23 april 2017. Ze hebben daar nog niet genoeg vrijwilligers voor,
dus als iemand zin heeft om te helpen kan dat altijd, laat dan iets weten aan Carolyne.

• De shiften van LOKO van de 24 urenloop zijn er. Het is belangrijk dat we die allemaal invullen, want anders
krijgen we een boete. Als je een bepaalde shift niet kan invullen, omdat je dan al een Winashift doet, haal
je dan van de Winashift en vul de LOKO-shift in. Het is belangrijker dat de LOKO-shiften snel worden
ingevuld.
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• De tekstjes voor de Winagenda en de facebookevenementen zijn vaak te laat. Stuur ze zeker 8 dagen voor
het evenement door! Als het nog niet betert gaat Redactie boze spam-mails sturen.

Raden

LOKO AV

• De beleidsplannen van de verschillende LOKO-deelraden zijn voorgesteld:

– Centraal: willen vrijwilligers beter begeleiden en de logistiek uitbreiden.

– Internationaal: willen meer netwerken met ISA’s (International Student Associations).

– Communicatie: willen meer op social media inspelen.

– Acco: meer samenwerken met CuDi’s en Sofia en cursussen betaalbaar houden.

– Alma: letten op de 5 G’s: goed, genieten, gemakkelijk, goedkoop, gezond. Er moet een duidelijker
verhuurbeleid komen voor de Alma infrastructuur . Ze willen ook dat elke huurprijsverhoging verplicht
langs de RvB moet passeren (daar zitten studenten in die ook kunnen controleren of dat wel aanvaard-
baar is). Bij het meerjarenplan krijgt Alma een groot deel van de subsidies voor studentenvoorzieningen,
er kan misschien gekeken worden of andere organisaties die ook niet kunnen gebruiken.

– Duurzaamheid: de groentetas toegankelijker maken, Alma duurzamer maken en de cursussen misschien
op gerecycleerd papier drukken.

– Overlastpreventie: zorgen voor de fakbarcode.

– Mobiliteit: opvolgen van het nieuwe circulatieplan.

• Er komen 3 VIS-kaarten (Very-Important-Studentkaarten) per kring. De kringen kiezen zelf wat ze gratis
geven aan mensen van andere kringen met een VIS-kaart, bv. de inkom van een TD.

StuRa

• Elke faculteit zou afzonderlijk beslissen of ze meedoen met het vroegtijdig weergeven van de examenroosters
voor de derde examenperiode. De planners zijn bang dat de druk voor hen toeneemt door het vroegtijdig
doorgeven. Bovendien vrezen ze kwaliteitsverlies voor de niet-deelnemende faculteiten, want examenmo-
menten voor OPO’s die gedeeld worden over verschillende faculteiten waarvan er sommige wel vervroegd
plannen, moeten dan al eerder worden vastgelegd. StuRa gaat het voorleggen aan alle faculteiten. Het
mogelijk kwaliteitsverlies legt misschien meer druk op de faculteiten om toch mee te doen.

• Je kan erkenning vragen voor extracurriculaire activiteiten die je verricht door in je KUloket een identiteit-
sportefolio aan te vragen. Het zou bv. mogelijk worden voor studentenvertegenwoordiging, maar ze gaan
nog verder in detail kijken waarvoor je het net zou kunnen krijgen.

• Er komt binnenkort een instellingsreview (ter vervanging van de vroegere visitaties). Er is al een proefreview
geweest. Positief daaraan was dat StuRa ook een moment had om vrijuit te spreken zonder dat er andere
mensen van de universiteit aanwezig waren.

• De evaluatie van de 30% CSE-regel is geweest. Er zijn 2400 van de 9000 studenten die niet opnieuw mochten
inschrijven aan hun opleiding. Er is op de POC wiskunde opgemerkt dat er een paar mensen van wiskunde
die de 30% niet haalden, nu in fysica zijn ingeschreven, dus dat achterpoortje moet misschien nog gesloten
worden.

• Dit jaar zijn er opnieuw rectorsverkiezingen. Het reglement dat vorig jaar opgesteld is, is nog eens nagekeken
en goedgekeurd. Er komen facultaire congressen, die je moet bijwonen als je wil stemmen. In principe hebben
alle studenten dus de kans om te gaan stemmen, maar die stemmen gaan dan achteraf nog naar kiesmannen.

• Cobra is een tweejaarlijkse cyclus. Het geld dat dit jaar in Cobra is gegaan wordt gebruikt voor plan POC:
er wordt in de POC’s gekeken en er wordt opgesteld wat een ideale manier van werken zou zijn, zodat die
daarna gerealiseerd kan worden.
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Cultuur WV

Niemand van de PV was aanwezig en het verslag is er nog niet. Het beleidsplan is wel bekend: ze organiseren Ithaka
als vaste activiteit, waar ze dus sowieso geld van LOKO voor krijgen. Voor het Groot Dictee en de openingsavond
van het IFTF gaan ze projectsubsidies aanvragen. Ze willen ook meer ondersteunen bij de cultuuractiviteiten van
andere kringen.

Studentenbeleid WV

• Er is gebrainstormd over een actie rond grensoverschrijdend gedrag. Er zijn vooral veel grappige slogans uit
de bus gekomen.

Sport WV

• 24 urenloop: een deel van ons eeteiland gaat verschuiven, zodat het een rij wordt in plaats van een U-vorm.
Onze positie blijft wel dezelfde en er zou nog even veel plaats zijn voor wachtrijen. De LOKO-shiften zijn
bekend, vul die snel in. De technische fiches zijn binnengebracht, behalve die van Webteam, maar daar is nog
tijd voor. Er komt dit jaar een wisselvak, zodat je enkel aan de buitenkant van de baan kan wisselen. TSD
(Technical support division) is zich komen voorstellen. Zij hebben de veiligheidsvoorschriften toegelicht.
Dinsdag om 16.00u gaan ze rond om alle standen te controleren. Daarna heb je 2 uur om evt. verbeteringen
aan je stand aan te brengen, want daarna komt de brandweer controleren, die je stand definitief kan afkeuren.
Er is een noodopbouwshift gemaakt om nog snelle aanpassingen te kunnen maken, mochten we opmerkingen
krijgen.

• IFB: de speelschema’s en veldreservaties zijn bekendgemaakt.

Update PR

De TAP-kaarten moeten dringend geregeld worden. Andreas gaat de kaarten die al besteld zijn, maken, zodat die
direct mee rond gebracht kunnen worden.

Update Alma

De bar is terug in het RC: we betalen 50 euro huur per avond, 500 euro waarborg en als dopselgeld 1 euro per
fles jenever. Dat dopselgeld wordt pas op het einde van het semester verrekend. Ook zware bieren kunnen we
via hen regelen, voor cocktails moeten we het nog eens navragen. Deze oplossing leek wel enkel geldig voor dit
jaar, dus tegen volgend jaar moeten we een permanente oplossing zoeken. Misschien wordt er geregeld dat elke
huurverhoging van Alma via de RvB moet passeren, dan zitten we nog vrij veilig. De jenever is nu van 6 cl naar
5 cl gezet, zodat we daarmee de huur en het dopselgeld kunnen bekostigen. We steken er geen extra geld in,
want we zijn nog steeds beter dan de andere fakbars qua jeneverprijs en niemand merkt het toch. Er zijn wel nog
nieuwe shotglaasjes van 5 cl nodig, misschien best metalen waar de inhoud is ingegraveerd. Lien heeft er evt. nog
een op kot liggen.

Update Winalliance

Sander had de Leidsche Flesch uitgenodigd om tijdens de week naar ons te komen, maar zij kunnen niet tijdens de
week, want dan moeten ze een lokaal openhouden. Waarschijnlijk gaat hij ze nu uitnodigen in het weekend van 4
maart, net na de cantusweek. Als we op die zaterdag de ouwezakkencantus plannen, kunnen we vrijdag ook nog
gaan feesten en hebben we een tweedaagse. Sander regelt dit met de Pavo en de Leidsche Flesch.
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Update Winawear

De sjaals zijn niet op tijd uitgezocht tegen de 24 urenloop, dus die gaan er niet meer komen. We gaan ze ook niet
meer tegen de winter maken. Boeckx heeft niet gereageerd op de vraag over de badjassen, dus die kunnen ook
niet onmiddellijk geregeld worden, misschien eventueel wel tegen het tweede semester.

Update IFB

De speel- en trainschema’s worden doorgegeven aan de ploegen. Tekstjes met tussenstanden, oproepen voor meer
spelers of supporters mogen steeds naar de Redactie worden gestuurd.

Toneelgroep Lynn

De toneelgroep van Lynn (een kennis van enkele presidiumleden) moet veel huur betalen voor lokalen om te
repeteren, omdat ze geen vrije vereniging zijn. Ze hebben ooit al aan Focus gevraagd of ze geen lokalen mochten
huren in naam van Wina, omdat dat goedkoper zou zijn. Er is toen gezegd dat het niet mocht, maar nu zien ze
echt geen andere oplossing en vragen ze het opnieuw. We gaan het niet doen, want eigenlijk is dat liegen tegen
de KULeuven. We kunnen ze misschien wel voorstellen om het Scienticalokaal of de living te huren.

Datum verbroederingscantus

De cantus was gepland voor 21 april, maar Gent heeft de dag daarvoor ontgroeningscantus, dus zouden ze liever
een andere datum hebben. 5 mei kan met onze kalender, dus als alle andere kringen dan kunnen verplaatsen we
het naar die dag, anders houden we de oude datum.

Teambuilding

Er is eens nagedacht over activiteiten om te doen op de teambuilding. We kunnen ofwel samen gezellig eten
bestellen en opeten in de living, met daarna wat teambuilding-spelletjes, ofwel huren we lasershootgeweren en
spelen we daarmee een spel. In dat laatste geval moet iedereen wel een beetje bijleggen voor de geweren. Blok 3
heeft wel lasershootgeweertjes aangekocht, dus misschien kunnen we het eens bij hen navragen.

Bij lasershooten loop je wel vaak alleen rond, dus in die zin is het niet zo’n goede teambuilding. We kiezen
voor het gezellig eten in de living. Een datum kiezen is moeilijk. 10 november zou eventueel wel gaan, maar daar
staat nu het schachtenconvent. Dat kan wel makkelijk worden verplaatst naar bv. 9 november, de precieze datum
wordt nog beslist.

Evaluatie afgelopen activiteiten

EJW @Alma 3

Het was leuk. Er waren wel enkele eerstejaars verkeerd gereden op weg naar de cantus, want ze dachten dat het
dicht bij het station va Leuven was in plaats van dat van Heverlee.

Er was eens een cantus

Het acydprobleem is goed opgelost dankzij Arno en Aderik en de brouwer zei dat hij er in het vervolg beter op
ging letten. De acyd is ondertussen al teruggebracht naar de Gnorgl. De cantus heeft 43 euro boven begroting
gedraaid.
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Pémé-avond

Er was veel volk en de meesten waren enthousiast over hun match. De taart als prijs was ook leuk. De activiteit
heeft 25 euro boven begroting gedraaid.

Onderwijscafé

Alle pannenkoeken zijn opgeraakt en er zijn zo’n 120 enquêtes binnengekomen. Daaruit moeten wel nog enkele
winnaars gekozen worden die een goodiebag krijgen.

Pre-bar quiz

Het was tof. Enkel op het einde was het chaotisch, omdat de eerstejaars op tijd in de Winabar moesten zijn. De
activiteit heeft 7 euro boven begroting gedraaid.

Cultuurbar

Het was erg warm in de zak, wat wel wat mensen heeft weggejaagd. De omzet was goed, want het deel van
de zak heeft 700 euro omzet gedraaid, drie keer zo veel als gewoonlijk. Er was wel een stomme regeling met de
tappers: er was gezegd een hoofdtapper van Apolloon en twee Winezen, maar uiteindelijk stonden er drie mensen
van Apolloon achter de toog. De opkuis was in orde.

Verken Leuven

Het was leuk, de route was zeker in orde. De activiteit draait nu 6 euro onder begroting, maar dat komt door het
cadeau dat te veel is gekocht, dat kan gewoon aan een andere activiteit worden doorgegeven.

Pre-24 urenrondjes

Er waren 18 mensen, veel meer dan vorig jaar. Er zijn een aantal snelle schachten en er hebben al redelijk wat
mensen zich opgegeven voor het Speedyteam.

Wokeetstand

We hebben wat te grote porties uitgedeeld, waardoor het snel op was. Misschien kunnen we in het vervolg een
weegschaal meenemen om de eerste portie af te wegen. Er waren wat mensen aan het klagen dat er op facebook
stond dat het tot een bepaald uur doorging, maar dat we toen al aan het afbreken waren. In het tekstje staat wel
altijd ‘OP = OP’, maar misschien moeten we in het vervolg op het evenement posten wanneer het op is.

Schachtenverkoop

Het is goed verlopen, iedereen is verkocht voor een goede prijs. Door een domme fout met de datum op de
verkoopscertificaten moeten ze opnieuw worden gedrukt, wat zo’n 40 euro zal kosten. Bovendien mist er ook
150 euro uit de kassa, maar Siebe is zo goed als zeker dat hij alles ontvangen heeft. De verkoop heeft 870 euro
binnengehaald (daar is de 150 euro al van af, maar de 40 van de certificaten nog niet). Er was inbegroot om
500 euro te verdienen. Vorig jaar is er 500 euro gebruikt om 40 schachten te dopen, maar nu zijn er wel meer
schachten. Al het budget mag in principe aan de doop gespendeerd worden, Siebe moet dan zelf kijken wat hij
ervan nodig heeft.

Keizerlijke campingbar

De acyd van Alma was bijna op en had best op kunnen raken, er miste heel wat kuismateriaal en er ontbrak een
papier om te tekenen voor de opkuis. Om half 6 werd de security gebeld om af te sluiten en hebben ze er een half
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uur op gewacht, maar ze zijn uiteindelijk niet gekomen. Er is geen tweede keer gebeld. Alma had ook geklaagd
dat de opkuis slecht gedaan was, er lag een plas in het drankkot en de schappen waren niet gekuist. Ze willen ons
nu de opkuis aanrekenen. Ze zeiden ook dat er iets mis was aan de boxen, maar dat was ook al op voorhand voor
we er kwamen. Aderik gaat woensdag praten met Alma, dus die moet dan ook zeggen dat zij niet in orde waren.
De bar heeft 62 cent onder begroting gedraaid, maar de kosten van de kuis zitten daar nog niet ingerekend.

Cinema Zed

Er waren 7 mensen, waarvan één Simme was en de rest niet-presidium. De film was wel een beetje vreemd en had
geen muziek. Ze zeiden dat ze het leuk vonden, maar echt super enthousiast klonken ze niet. De activiteit heeft
2 euro boven begroting gedraaid.

Activiteiten in de nabije toekomst

Verkoopsles

Het is oké voor Vaes om het tijdens Lineaire Algebra te doen en er is al een cadeautje voorzien. Er moeten
wel extra instructies komen voor de kopers, want het zijn meer schachten. Er kan best ook kuisgerief worden
meegenomen, ook al is het eigenlijk niet de bedoeling dat er gekuist moet worden.

Doop

Het meeste is geregeld. Dinsdag wordt er gewinkeld, maar er is nog geen begroting. Er zijn 50 schachten
ingeschreven, dus zijn er mogelijk te weinig lintjes. Er worden er zo snel mogelijk nieuwe gemaakt, maar er is
nog een rol lint, dus dat moet niet meer aangekocht worden. Het zeil wordt normaal gezien morgen (maandag)
geleverd.

JV-receptie

Er waren niet zo veel mensen, maar de meeste nieuwe jaarverantwoordelijken waren er wel, dus dat was goed.

Heilige drievuldigheidsbar

Denis, Reinout en Arno gaan de bar draaien. Er zal wijn zijn: witte, rode en rosé. Er zal een prijs te winnen zijn
voor de persoon die de meeste adjes kan zetten. Fanne heeft nog een extra harde schijf gevonden, misschien kan
daar nog barmuziek worden opgezet.

Dopecantus

Er zijn veel schachten ingeschreven, ongeveer 40. Er wordt zo’n 90 man binnengelaten en 10 man geweigerd. Er
wordt al nagedacht over alternatieve constructies voor de schachtentafel en er is een Siebe hulpplan opgesteld.

24 urenloop

Loopstandje

Het contract met Industria is getekend. Het promofilmpje en de DJ-contest zijn ook geregeld. Er komt deze week
nog een korte briefing voor de mensen die op opbouw staan. We kunnen vragen of Wies verkleed als de coach wil
komen. De schermen moeten afgehaald worden, best met een grote auto. De papa van Raf kan daar misschien
langs rijden. De stellingen worden vrijdag geleverd en moeten dan bewaakt worden, Dries blijft in het weekend en
kan afwisselen met de andere mensen die in Leuven blijven. De begroting ziet er oké uit, maar is enkel nog een
schatting en niet definitief. Er komen ook blokjes om de platen te fixeren, die moeten nog bij in de begroting.
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Eetstandje

De shiften staan online. De offerte van Van Zon is net ontvangen en moet nog bekeken worden. De bicky’s
moeten wel afgehaald worden bij Van Zon zelf, want als ze moeten leveren krijgen we daarna geen afvalkorting
meer (5%). Er wonen daar wel mensen in de buurt die er misschien langs kunnen rijden. Gewone hamburgers van
Van Zon zijn goedkoper, het moeten er niet persé echte van Bicky zijn. Op die manier kunnen we de bicky’s toch
aan 80 cent doen in plaats van aan 1 euro. We hebben normaal gezien diepvriezers genoeg.

Voor de prijs van beste eetstand houdt Alma ook rekening met ecologie en hygiëne. We hebben alcoholgel
om je handen te wassen en we gaan ook nog verschillende vuilbakken hangen om te sorteren, met daarbij een
papier wat waarin mag. Het veiligheidsplan wordt ook best opgehangen in een mapje op ooghoogte.

Post-24-urenbar

Er is nog geen begroting.

Activiteiten in de verre toekomst

Ouderdag

De ouderdag gaat door op 26 november. Conny Aerts en Thomas Van Riet hebben bevestigd om een lezing te
geven voor fysica, voor de andere richtingen hebben we nog niemand die bevestigd heeft (Verdonck en Beirlant
konden niet voor wiskunde). Er is eens bij Alma gehoord, het zou 4,20 euro per persoon zijn voor een receptie en
13,5 euro voor de maaltijd. We krijgen hopelijk nog veel geld van de faculteit. De cantus komt in orde.

Cultuurreis

Inschrijvingen komen maandag om half 1 online. Er zijn al vliegtickets gevonden, die we waarschijnlijk direct gaan
kopen wanneer de inschrijvingen vol zitten. De verblijfplaatsen worden ook gezocht en gaan deze of volgende week
geregeld worden.

Medica houdt ook een cultuurreis naar Berlijn tijdens het verlengd weekend van 11 november, maar hun in-
schrijvingen zitten nog niet vol. Ze willen het nu promoten bij onze leden via onze facebook. Dat is in orde, wij
hebben dan toch geen activiteiten dus dat stoort ons niet. Medica moet wel zelf een tekstje doorgeven om te
posten.

Varia

• Arno: ‘De shotglaasjes van de Giraf zijn maar 3 cl, de afzetters.’

• Arne J: ‘Danku Siebe om mee te gaan naar de saaie WV 2.’

• Arne VDK: ‘Mag ik sebiet de sleutel van de kelder? Dan ga ik de EHBO nakijken voor de doop.’

• Aderik: ‘Als je nog proffen hebt waarvan je zeker wil dat we ze uitnodigen voor de proffentap, zeg het dan
zeker tegen mij.’

• Simme: ‘Hebben we nog brandblussers die nog vrij nieuw zijn of het laatste jaar gecontroleerd?’- Denis: ‘Die
van ons moeten nu in oktober gecontroleerd worden.’

• Dries: ‘Media mag mij kei hard spammen, want ik ben vergeten die oude geheugenkaart leeg te maken.’

• Denis: ‘Morgen is het kelderopruim en zorgen de schachten ervoor dat de kelder niet meer stinkt.’
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• Fanne: ‘Morgen is het Scienticafé en er is nog een laatste shift over. Ik zou het fijn vinden om die niet
opnieuw te moeten invullen, zeker als ik dan merk dat er nog nuchtere Winezen zijn als ik daar aankom.’

• Lien: ‘Ik leef met je mee Fanne, ik heb vorige week 4 uur extra cudishift gedaan. Voor de sint: de
kurkenstoppen van de JV-receptie zitten in de sinterklaasdoos.’

• Sander: ‘Onze schachten moesten leeggoed gaan wegdoen en nieuwe bakken bier gaan halen in de winkel.
Ze gingen met hun kar in de winkel en bij de kassa werd hun kar dan gewisseld met een colruytkar. Toen ze
aan de uitgang kwamen blokkeerde die. Ze hebben nog gewacht tot onze kar naar buiten kwam, maar dat
duurde heel lang. We zijn onze kar nu wel kwijt.’

• Alexander: ‘Judith voelde zich heel schuldig. Ze heeft zichzelf herhaaldelijk domme schacht genoemd en
ging een nieuwe kar fixen.’

• Jari: ‘Ik heb een banner gemaakt voor de post-24-urenbar. Er staat op: goed hydrateren is ook belangrijk,
ook na afloop van de 24 urenloop. De verantwoordelijke voor Scienticafé heeft minder gevoel voor alcohol-
misbruik dan ik. 4 shotjes na elkaar doen om een battle te winnen is echt veel. Ik kreeg dit weekend ook
een slaapwelselfie van een van onze schachten met een vleeskleurige trui aan, ik en Tine dachten eerst wtf?’

• Fanne: ‘Pokemon met 7 shotjes is niet eens thematisch, want niets in pokemon is met 7.’

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Activiteitenfiches LOKO maken activiteitenpostenverantwoordelijken 30/10/2016
Rondgaan TAP-kaarten aangeduide personen 30/10/2016
Veggierooster zoeken in Wuustwezel Alexander 30/10/2016

De vergadering wordt gesloten om 23u44.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 30 oktober 2016 om 22u00 in de Winaliving.
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